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Woclawek, dnia 12 maja 2016 r.

Pani

Agnieszka Chmielewska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Odpowidajqc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XVlll sesji Rady Miasta Wloclawek
w sprawie poprawy infrastruktury otaczajqcej Centrum Opieki nad Dzieckiem znajdujqcej sig pzy
ul. Zytniej 55 oraz poprawy nawiezchni chodnik6w pzy ul. Zytniej 55 i ul. KrQtej wraz z ulo2eniem
nakladki asfaltowej upzejmie informujq, 2e podzielam Pani opinie o potaebie poprawy infrastruktury
drogowej w tej czq6ci miasta.

Niemniej jednak w lym roku nie jest mo2liwym wprowadzenie do realizacji wnioskowanego
zakresu rob6t, gdy2 w obrgbie wskazanych ulic Miejskie Pzedsigbiorstwo Energetyki Cieplnej planuje

rozbudowg infrastruktury cieplowniczej.

Jednocze5nie informujg, Ze ww. inwestycja zostanie zaproponowana do prolektu planu bud2etu

w kolejnych latach, po wykonaniu zaplanowanych rob6t pzez MPEC.

Do wiadomo5ci:

1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.1 
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